
Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia komisie menovanej primátorom mesta na posúdenie žiadostí o pridelenie 

nájomných bytov na ulici Pri Maline, konaného  dňa 15.12.2014. 
 

Prítomní podľa pripojenej prezenčnej listiny, predseda komisie ospravedlnil pani Mgr. 
Alžbetu Dubajovú, Ing. Danielu Hamarovú a Ing. Ivetu Hlavenkovú, CSc.  
 
Komisia bola uznášania schopná    
  
Rokovanie komisie otvoril predseda komisie Ing. Ladislav Adamovič, vedúci oddelenia 
ekonomiky MsÚ v Malackách.  
   
Program: 
1. Úvod.  
2. Pridelenie uvoľneného bytu.  
3. Záver 
   
K bodu 1  
Predseda komisie privítal všetkých členov a zároveň rozdal v tabuľkovom vyhotovení zoznam  
aktuálnych žiadateľov o nájomný byt, ktorým nebolo doteraz vyhovené.  
Úvodom na návrh predsedu  komisie bola schválená zapisovateľkou  Ing. Zuzana Danišíková. 
 
K bodu 2 
Zasadnutie komisie bolo zvolané z dôvodu doručenia žiadosti na MsÚ v Malackách od 
doterajšieho užívateľa nájomného bytu Pri Maline v Malackách  pána Matoka Vladimíra. 
Menovaný si vyriešil svoju bytovú otázku a k 31.12.2014 požiadal o ukončenie nájomného 
vzťahu doteraz užívaného bezbariérového bytu v bytovom dome 5633/57, byt č. 1,  
 
Predseda komisie vyzval prítomných členov komisie, aby zo zoznamu, ktorý mali  
k dispozícii vybrali žiadateľov, ktorí spĺňajú podmienky  na pridelenie predmetného bytu 
v zmysle VZN mesta Malacky č. 9/2011 o nakladaní s nájomnými bytmi vo vlastníctve Mesta 
Malacky (ďalej len „VZN“). Členovia komisie pri výbere zohľadňovali sociálne pomery 
žiadateľov, termíny predloženia žiadosti, požiadavku žiadateľa, či má záujem o jednoizbový 
byt alebo dvojizbový byt.  
   
Členovia komisie sa jednohlasne zhodli na nasledovnom výbere troch žiadateľov  
 
1. Peter Jung  -  družka, žiadosť podaná 25.4.2013,  
2. Pavel Jursa – osamelý, žiadosť podaná 26.4.2013, 
3. Pavol Jung  - družka, žiadosť podaná 15.7.2014  
 
a odporúčajú primátorovi mesta prideliť byt prvému v poradí, p. Petrovi Jungovi.  
  
K bodu 3 
Na záver predseda komisie   poďakoval všetkým prítomným za účasť a doterajšiu činnosť 
v komisi..    
 
Zapísala : Ing. Zuzana Danišíková 
 
 


